
SINDIKATI O PLANSKIH DOKUMENTIH

Stvarni cilji resolucije
Na seji predsedstva Občlnskega sveta zveze slndika-
tov so obravnavali predlog dogovora o temelfih druž-
benega plana občlne Ljubljana Center in mesta LJub-
IJana za obdobje od 1986 do 1990 in osnutek resolu-
clje o polltlki uresničevanja družbenega plana občine
In mesta v letu 1986.

-Pri oferavhavi predloga^do-
govora so..znova pozvali riosU-
ce planirarga, naj vsebino te-
ga dokumenta dobro preuči-
jo, ugotovijo, ali v njem najde-
jo svoje mesto in dajo ustrez-
ne pripombe. Na seji so tudi
poudarili, da so obremenitve
čistega dohodka, ki je precej
tanek, še vedno prevelike. Po-
udarili so, da je treba znova
preučiti sistem prioritetnih
naložb v negospodarstvu. Pri
vprašaryih prodaje družbenih
stanovary, ki sodijo v splošno
Ijudsko premoženje, poudar-
jajo, da je treba načela za pro-
dajo v okviru mesta Ljubljane
uskladiti. To pomeni, da je
treba izdelati enotne kriterije.

Za nekatere dele dogovora
bi lahko rekli, da so le seznam

že\ja, ne pa rezultat recffiiega
načrtbvanja. Tako sp pri pre-
novi mesta postavili pfeambi-
ciozne cilje, saj ni dovolj sred-
stev pa tudi ne nadbmestnih
stanovanj.

Veliko pripomb je bilo na
račun zapostavljanja dohodka
učiteljev in padanja kvalitete
pouka. Obdobje treh let, ki so
ga načrtovali za izenačevanje
osebnih dohodkov učiteljev z
osebnimi dohodki delavcev v
gospodarstvu, je predolgo. V
dogovoru so premalo poudar-
jene delovne organizacije, ki
so izvozno zelo uspešne. Člani
predsedstva so predlog dogo-
vora podprli.

Med obravnavo osnutka re-
solucije so ugotovili, da so ci-

lji bolj realno postav^eni, zla-
sti kar zadeva izvoz. To je po-
mernbno tudi zato, ker indu-
strijska proizvodnja v občini
v zadnjih4«lveh,lelih nenehno
raste. Dobro je tudj to, da so v
tem dokt^inentu prvič dali
ustrezno mesto trgovinii, go-

"stinstvu in turizmu, kot nosif-
kam razvoja v občini. Veliko
pa je bilo besed na račun ka-
kovosti izdelkov. Pritožbe na
račun tega prihajajo tako iz
tujine kot iz domoVine. Zav-
zeli so se za to, da bi morali
službam za nadzor kakovosti
nameniti več vpliva in večjo
vlogo. V resoluciji tudl ne re-
šujejo problema Cukrarne in
ni nobenih konkretnih pred-
logov, kako rešiti ta dolgolet-
ni problem naše občine. Gle-
de socialne podpore pa so po-
udarili, da bi višina teh pod-
por morala biti takšna, da bi
delavcem zagotavljala social-
no vamost, ne pa le omogoča-
la životarjenje.
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